
PROTOKÓŁ NR 12/2017 

Z POSIEDZENIA RADY KRAKOWSKICH SENIORÓW 

w dniu 19.10.2017 r. 

 

 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Po przywitaniu zebranych uczestników spotkania, Przewodniczący RKS kol. Antoni Wiatr 

zaproponował włączenie do porządku obrad dodatkowych punktów; a mianowicie: 

 Spotkanie z Fundacją Pomocy Bezdomnym z Rajska 

 Propozycja współpracy z teatrem Groteska 

 Spotkanie w Uniwersytecie Pedagogicznym  oś . Stalowe 17 

Z braku innych propozycji, przegłosowano porządek obrad , który przyjęto jednogłośnie. 

W posiedzeniu planowano udział przedstawiciela Biura Ochrony Zdrowia, lecz ze względu na 

obowiązki służbowe, nie był możliwy. W związku z czym spotkanie z przedstawicielami Biura 

Ochrony Zdrowia Urzędu Miasta odbędzie się w innym terminie. 

Członkowie RKS przyjęli z zadowoleniem zaproszenie do Rajska do działającego tam Domu 

dla Bezdomnych i CAS-u i wyrazili chęć spotkania. O terminie członkowie zostaną 

powiadomieni drogą elektroniczną. 

W dniu 11 grudnia 2017 r. o godz. 12.00 w ICE odbędzie się gala „Miejsce przyjazne 

seniorom”, na którą członkowie zostali zaproszeni. 

W dalszej części Przewodniczący RKS kol. Antoni Wiatr przedstawił kalendarz imprez pro 

senioralnych, które miały miejsce w ostatnim czasie. 

We wrześniu odbyły się III Mistrzostwa Seniorów 60+ o Puchar Prezydenta Miasta Krakowa. 

W dniach 06-07 X 2017 r. Targi Seniora EXPO podczas których odbył się II Kongres Srebrna 

Gospodarka oraz organizowane przez Komisję Profilaktyki i Promocji Zdrowia RKS cykle 

wykładów p.t. „Zdrowej Starości” oraz występy artystycznych grup senioralnych. 

W dniach 02-03 X 2017 r. spotkanie w Sejmie RP z członkami Ogólnopolskie Porozumienie 

o Współpracy Rad Seniorów i Gminnych Rad Seniorów również z udziałem Rady 

Krakowskich Seniorów, oraz  spotkanie w Legionowie, z przedstawicielami Mazowieckiej 

Rady Seniorów i Warszawskiej Rady Seniorów. Dzień otwarty w MPK dla Seniorów odbył się 

15.10.2017 r. 

Spotkanie Zarządu RKS i Przew. Komisji Tematycznych z Radą Seniorów z Nysy w dniu 

09.10.2017 r. i V Przegląd sceniczny Seniorów w Małopolski „Starsi Panowie Dwaj”, który 

odbył się w dniach 20-23.09.2017 r. w Muszynie Złockim. 

Spotkanie OPoWRS I Zarządu RKS w Gdyni odbył się w dniach 12-13.10.2017 r. 



Na temat każdego ze spotkań w skrócie poinformował kol. Marian Krzewiński –

V-c e Przewodniczący RKS. 

Natomiast kol, Ferdynand Nawratil brał udział w Konferencji Polsko – Niemieckiej 

w Warszawie na temat ubóstwa, i podzielił się informacjami na ten temat. W następnej 

kolejności Przew. RKS , zwrócił się do zebranych, czy mają spostrzeżenia odnośnie Uchwały 

RKS Nr 5/II/2017r. z dnia 19.01.2017 r., na której podstawie można dokonać samooceny, lub 

mieć inne propozycje  np. kwestia szkoleń. 

Członkowie zaproponowali dyskusję na ten temat na najbliższym spotkaniu. 

W następnym punkcie poinformowano o rezygnacji kol. Alicji Gackiewicz z funkcji 

Przewodniczącej Komisji ds. współpracy z władzami miasta, samorządami  i instytucjami. Kol. 

Stefan Jucha wypowiedział się w tym temacie uważając, iż należy przychylić się do tej 

rezygnacji. Równocześnie zasugerował aby z członków Komisji wybrać Przewodniczącego , 

lub inną chętną osobę. W uzupełnieniu tej wypowiedzi kol. W. Zboroch, podkreśliła aby ta 

osoba, chociaż w minimalnym zakresie  miała wiedzę na temat samorządu terytorialnego, oraz 

jak przebiega droga służbowa w kontaktach z Urzędami, radnymi i innym instytucjami, 

komisjami itp.  

Rezygnację kol. Alicji Gackiewicz – przegłosowano – jednogłośnie, tym samym akceptując jej 

prośbę. Kol. Eliza Pulit zaproponowała spotkanie całej Komisji z Zarządem w celu 

przedyskutowania składu i wyłonienia nowego Przewodniczącego. 

Kol. B. Ostrowska - Płaszewska, poinformowała o propozycji współpracy z teatrem Groteska. 

Deklarują tańsze bilety dla seniorów. Umieszczenie na stronie internetowej informacji o ofercie 

programowej, jak również ustnej. 

Natomiast kol. M. Krzewiński, zwrócił się z pytaniem o możliwość otrzymania od Urzędu 

Miasta materiałów promocyjnych w postaci kalendarzy, czy teczek na dokumenty, czy 

długopisów. Na pytanie odpowiedziała Pani A. Chodorowska z Biura MOWIS iż należy złożyć 

zapotrzebowanie. 

Kol. Krystyna Grzywa, zwróciła się z prośba o przysyłanie materiałów, zdjęć z działań 

członków RKS do prowadzonego albumu. 

Kol. Stanisław Wojdyła – podniósł temat pomieszczenia dla RKS, gdyż uważa, że jest ono 

niezbędne i należy naciskać na odpowiednie służby w Urzędzie Miasta. 

Kol. A. Wiatr i kol. M. Krzewiński przedstawili aktualny stan działań pozyskania od Władz 

Miasta lokalu dla RKS. Poinformowali, że były już na ten temat rozmowy z Panem 

Prezydentem Jackiem Majchrowskim oraz, że zgodnie z ustaleniami z Panem Prezydentem 

w związku z wyczerpaniem innych możliwości w sprawie lokalu dla RKS składane zostaje 

pismo Prezydentowi Miasta. 

Kol. Joanna Talar zadała pytanie – jakie koszty Rada Miasta poniosła na naszą działalność. 

Dlaczego do tej pory nie została zorganizowana wycieczka (wg. jej propozycji dwudniowa). 

Czy senior ma tylko pracować społecznie dodała. 

W wolnych wnioskach, Przewodniczący RKS poinformował, o wystosowaniu pisma do kol. 

Leokadii Jakubiak i do kol. Krzysztofa Kurzeli, odnośnie dalszej ich pracy i członkostwa 

w RKS, z powodu dużej absencji w posiedzeniach plenarnych RKS oraz by o swojej decyzji 



odpowiedzieli na piśmie, sekretarz RKS Wiesława Zboroch przedstawiła propozycję spotkania 

członków RKS w Uniwersytecie Pedagogicznym z kołami naukowymi i seniorami w dniu 

02.12.2017r. oś. Stalowe 17. 

Kol. Stefan Jucha podzielił się informacją z ulotki o tym, że rozprowadzane będą bezpłatnie 

maski przeciw smogowe. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Sekretarz       Przewodniczący 

Rady Krakowskich Seniorów     Rady Krakowskich Seniorów 

Wiesława Zboroch       Antoni Wiatr 

 


